

ကယ်လီဖိုးနီးယား မြောက်ပိုင်းခရိုင်အတွက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ခရိုင်တရားရုံး
Louangamath v. The Spectranetics Corporation d.b.a. SPNC, Inc., a Delaware Corporation
 အမှုတွဲ နံပါတ်. 4:18-cv-03634-JST

အစုအဖွဲ့မှ တရားစွဲဆိုခြင်း ပြေငြိမ်းမှုဆိုင်ရာ အသိပေးချက်

တရားရုံးမှ ဤအသိပေးချက်ကို ခွင့်ပြုခဲ့သည်။ မေတ္တာရပ်ခံခြင်း မဟုတ်ပါ။

ဒါက သင့်ကို တရားစွဲနေခြင်း မဟုတ်ပါ။ သင့်အနေဖြင့် တရားစွဲဆိုခြင်း မခံရပါ။

သို့သော် သင်လုပ်ဆောင်လား၊ မလုပ်ဆောင်ဘူးလား အပေါ်မူတည်ပြီး သင့်တရားဝင်အခွင့်အရေးများကို ထိခိုက်နိုင်ပါသည်။

အကယ်၍ သင်သည် Fremont၊ California ရှိ Spectranetics ကော်ပိုရေးရှင်းတွင် April 20, 2014 မှ August 17, 2022 အထိ ကာလအတွင်း အချိန် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း သို့မဟုတ် ထိုကာလ တစ်လျှောက်လုံး အလုပ်လုပ်ခဲ့လျှင် ဤအစုအဖွဲ့ တရားစွဲဆိုခြင်းမှ ပြေငြိမ်းမှုသည် သင့်အခွင့်အရေးများကို ထိခိုက်စေမည်။

- ဝန်ထမ်း Shelly Louangamath ("အစုအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ်" သို့မဟုတ် "တရားလို")သည် သူနှင့် Fremont North တွင် အလုပ်လုပ်သော အခြား နာရီအလိုက် လစာပေး ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် Fremont South စက်ရုံများတွင် Spectranetics ကော်ပိုရေးရှင်း d.b.a. SPNC, Inc. နှင့် ညီနောင် ကုမ္ပဏီများအတွက် တပ်ဆင်သူ သို့မဟုတ် အလားတူ ရာထူးများတွင် အလုပ်လုပ် နေသူများ ကိုယ်စား Spectranetics Corporation ("Spectranetics" သို့မဟုတ် "တရားခံ") ကို ကယ်လီဖိုးနီးယား အလုပ်သမားဥပဒေ၊ တရားမျှတမှု မရှိသော ယှဉ်ပြိုင်မှုဥပဒေ၊ ကယ်လီဖိုးနီးယား ပြည်နယ် အလုပ်သမား ဥပဒေအား ချိုးဖောက် ခဲ့ကြောင်း၊ ကယ်လီဖိုးနီးယား အလုပ်သမားဥပဒေ သီးသန့်ရှေ့နေများ အထွေထွေအက်ဥပဒေ 2004 ("PAGA") အရ အရပ်ဘက် ပြစ်ဒဏ်များ ပြန်လည်ရယူရန် အခွင့်အရေးရှိကြောင်း တရားစွဲဆိုထားသည်။
- အစုအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် အစုအဖွဲ့မှ တရားစွဲဆိုခြင်း ပြေငြိမ်းမှုတို့၏ တောင်းဆိုချက်များကို ဖြေရှင်းပြီးဖြစ်သည်။ တရားရုံးက ပဏာမအတည် ပြုခဲ့သည်။
- သင်သည် အစုအဖွဲ့ တရားစွဲဆိုခြင်း အဖွဲ့ဝင် အဖြစ် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီပါက သင်သည် ပြေငြိမ်းမှုမှ ငွေလက်ခံ ရရှိနိုင်ပါသည်။
- သင်လုပ်ဆောင်မလား၊ မလုပ်ဆောင်ဘူးလား အပေါ် မူတည်ပြီး သင့်တရားဝင်အခွင့်အရေးများကို ထိခိုက်နိုင်ပါသည်။ ဒီအသိပေးချက်ကို သေချာဖတ်ပါ။
- **သင့်အား တရားစွဲဆိုခြင်း နေခြင်း မဟုတ်ပါ။** တရားလိုသည် သူကိုယ်တိုင်နှင့် သင်ကဲ့သို့ အလားတူ ဝန်ထမ်းများ ကိုယ်စား Spectranetics ကို အစုအဖွဲ့ တရားစွဲဆိုခဲ့သည်။

ဤဖြေရှင်းချက်တွင် သင့်တရားဝင်အခွင့်အရေးများနှင့် ရွေးချယ်စရာများက ဘာတွေလဲ။

ဘာမှမလုပ်ဘူး	အကယ်၍ သင်သည် ဘာမှမလုပ်ဆောင်ပါက (ဆိုလိုသည်မှာ သင့်အား အစုအဖွဲ့မှ ဖယ်ထုတ်ရန် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တောင်းဆိုချက်ကို မတင်ပြပါက) သင်သည် ငွေပေးချေမှုကို လက်ခံရရှိမည်။ ဤငွေပေးချေမှုကို လက်ခံခြင်းအတွက် ဤပြေငြိမ်းမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည့် တူညီသော တောင်းဆိုမှုများ အတွက် နောက်တစ်ဖန် တရားစွဲရန် အခွင့်အရေးများကို စွန့်လွှတ်ရာ ရောက်ပါမည်။
ဖယ်ထုတ်ရန် သတ်မှတ်နှောက်ဆုံး နေ- NOVEMBER 14, 2022	ပြေငြိမ်းမှုမှ ငွေအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို စွန့်လွှတ်ပါမည်။ အောက်တွင် ရှင်းပြထားသည့်အတိုင်း Spectranetics နှင့် ဆန့်ကျင်သည့် သင့်အခွင့်အရေးအားလုံးကို ဆက်လက် ထိန်းသိမ်းနိုင်သည်။
ကန့်ကွက်ရန် နှောက်ဆုံးနေ- NOVEMBER 14, 2022	ဖြေရှင်းချက်ကို သင်သဘောတူသည့်အကြောင်း တရားရုံးသို့ စာရေးသား တင်ပြပါ။ တရားရုံး သည် သင်၏ကန့်ကွက်ချက်ကို သဘောတူ သို့မဟုတ် သဘောမတူခြင်း ဖြစ်နိုင်သည်။ တရားရုံးမှ ပြေငြိမ်းမှုကို အတည်ပြုပါက ပြေငြိမ်းမှုမှ ငွေပေးချေမှုကို လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ပြီး ဤအသိပေးချက်တွင် ဖော်ပြထားသော ထုတ်ပြန်ချက်များနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို သင်လိုက်နာရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ပိုက်ဆံ ဘယ်လောက် ရရှိနိုင်သလဲ?	Spectranetics ၏ မှတ်တမ်းများအရ သင်၏ ကိုယ်ပိုင် ပြင်ငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှု ခန့်မှတ်ခြေ ပမာဏမှာ <<\$EstAmount>> ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် သင်၏ သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မှီသော အလုပ်လုပ်ခဲ့သည့် အပတ်များ စုစုပေါင်းအပေါ် မူတည်သည်- <<WorkWeeks>> .
---------------------------------------	---

- သင်၏အခွင့်အရေးနှင့် ရွေးချယ်ခွင့်များ၊ ၎င်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ရန် နောက်ဆုံးရက်များကို ဤအသိပေးချက်တွင် ရှင်းပြထားသည်။
- ဤအမှုကို တာဝန်ခံတရားရုံးသည် ပြင်ငြိမ်းမှုအပြီးသတ် ခွင့်ပြုချက် ပေးရန် ရှိမရှိကို ဆုံးဖြတ်ရန် လိုအပ်နေသေးသည်။ တရားရုံးမှ ပြင်ငြိမ်းမှုကို အတည်ပြုပြီးပါက ဤပြင်ငြိမ်းမှုမှ ဖယ်ထုတ်ထားသော အစုအဖွဲ့လိုက် တရားစွဲဆိုသည့် အဖွဲ့ဝင်များအား အယူခံဝင်ပြီးနောက် ငွေပေးချေမှုများ ပြုလုပ်ပါမည်။

ဤအသိပေးချက်ကို ကျွန်ုပ်ဘာကြောင့် ရရှိသနည်း။

Louangamath v. Spectranetics Corporation, et al အမှုတွဲအမှတ် 4:18-cv-03634-JST၊ ကယ်လီဖိုးနီးယားမြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတွင် အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု ခရိုင်တရားရုံး၏ တည်ဆဲ အမှုတွင် ပြေလည်မှုရခဲ့သည် ("အရေးယူခြင်း" သို့မဟုတ် "တရားစွဲဆိုခြင်း")။ ဂုဏ်ထူးဆောင် Jon S. Tigar က ယခု အမှုကို ဦးစီးနေပါတယ်။ Fremont North တွင် အလုပ်လုပ်သော အခြား နာရီအလိုက် လစာပေး ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် Fremont South စက်ရုံများတွင် Spectranetics ကော်ပိုရေးရှင်း d.b.a. SPNC, Inc. နှင့် ညီနောင် ကုမ္ပဏီများအတွက် တပ်ဆင်သူ သို့မဟုတ် အလားတူ ရာထူးများတွင် April 20, 2014 မှ August 17, 2022 အထိ ("အစုအဖွဲ့ ချိန်ကာလ") ကာလအတွင်း အချိန် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း သို့မဟုတ် ထိုကာလ တစ်လျှောက်လုံး အလုပ်လုပ်ခဲ့သူများကို ကိုယ်စားပြုသည့် "အစုအဖွဲ့" ၏ အဆိုပြုထားသည့် ပြေလည်မှုရရှိထားပါသည်။

Spectranetics ၏ မှတ်တမ်းများအရ သင်သည် အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော အစုအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်("အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်")ဖြစ်ကြောင်း ညွှန်ပြသောကြောင့် သင်သည် ဤအသိပေးချက်ကို လက်ခံရရှိခြင်းဖြစ်သည်။ ဤအသိပေးချက်ကို လက်ခံရရှိခြင်းမှာ တရားရုံးက အပြီးသတ်ခွင့်ပြုချက် မချမှတ်မီ အစုအဖွဲ့လိုက် တရားစွဲဆိုမှု၏ အဆိုပြုထားသော ပြင်ငြိမ်းမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ရွေးချယ်ခွင့်များအကြောင်း သင်သိခွင့် ရှိသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ တရားရုံးက ၎င်းအား အတည်ပြုပြီး ကန့်ကွက်မှုများနှင့် အယူခံမှုများကို ဖြေရှင်းပြီးနောက်၊ တရားရုံးမှ ခန့်အပ်ထားသော ပြင်ငြိမ်းမှု စီမံသူသည် ပြင်ငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်။

ဤအသိပေးချက်တွင် တရားစွဲဆိုမှု၊ ပြင်ငြိမ်းမှု၊ သင်၏တရားဝင်အခွင့်အရေးများ၊ မည်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်များ ရရှိနိုင်သည်၊ ၎င်းတို့အတွက် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မှီသူများနှင့် ၎င်းတို့ကို မည်သို့ရရှိနိုင်ပုံကို ရှင်းပြထားသည်။

ဤတရားစွဲဆိုမှု၏ အကြောင်းအရင်းက ဘာတွေလဲ။

တရားလို Shelly Louangamath သည် April 20, 2018 တွင် ကယ်လီဖိုးနီးယားရှိ Fremont North သို့မဟုတ် Fremont South စက်ရုံများတွင် တရားခံအတွက် April 20, 2014 မှ ယနေ့တိုင် အလုပ်လုပ်နေသော သူမနှင့် အခြား နာရီအလိုက် လစာပေး ဝန်ထမ်းများ၊ တပ်ဆင်သူနှင့် အလားတူ ရာထူးများတွင် အလုပ်လုပ်သည့် အလုပ်သမားများအားလုံး ကိုယ်စား သူမ၏ အစုအဖွဲ့နှင့် ကိုယ်စားပြုပြီး အမှု အမည် **Louangamath v. The Spectranetics Corporation, et al** ဖြင့် တရားစွဲဆိုထားသည်။ 20၊ 2014၊ Louangamath v. The Spectranetics Corporation, et al. တိုင်ကြားချက်တွင် တရားခံ Spectranetics အား အရေးယူရသည့် အကြောင်းအရင်း ခုနစ်ချက်ဖြင့် စွဲချက် တင်ထားသည်- (1) စိုက်ငွေ တောင်းခံမှု ချိုးဖောက်မှုများ၊ (2) ထမင်းစားချိန် ချိုးဖောက်မှုများ၊ (3) အနားယူချိန် ချိုးဖောက်မှုများ၊ (4) အချိန်ပိုနှင့် ပုံမှန်လုပ်အားခ ပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်း၊ (5) လစာ ထုတ်ပြန်ချက် ချိုးဖောက်မှုများ၊ (6) တရားမျှတမှု မရှိသော စီးပွားရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ နှင့် (7) ကယ်လီဖိုးနီးယား၏ ပုဂ္ဂလိက ရှေ့နေများ အထွေထွေအက်ဥပဒေအရ အရပ်ဘက် ပြစ်ဒဏ်များ။

ကျွန်ုပ်တွင် ရှေ့နေတစ်ဦး ရှိပါသလား။

သင့်ကိုယ်ပိုင်ရှေ့နေ ငှားရမ်းရန် မလိုအပ်ပါ။ သင်သည် အစုအဖွဲ့ ကောင်စီမှ ကိုယ်စားပြုပြီးဖြစ်သည် (၎င်းတို့၏ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်အတွက် အောက်တွင် ကြည့်ပါ)။ သို့သော် သင့်ကိုယ်ပိုင်ရှေ့နေကို သင့်ကိုယ်ပိုင်စရိတ်ဖြင့် ငှားရမ်းလိုပါက ငှားရမ်းနိုင်ပါသည်။

အမှုအခြေအနေက ဘယ်လိုရှိလဲ။

Spectranetics သည် အမှုတွင် တရားခံ၏ စွပ်စွဲချက်အားလုံးကို ငြင်းဆိုထားသည် သို့မဟုတ် ၎င်းသည် မည်သည့်ဥပဒေ မဆို ချိုးဖောက်ထားခြင်း မရှိကြောင်း ငြင်းဆိုထားပြီး ၎င်းသည် ပြည်ထောင်စု၊ ပြည်နယ်နှင့် ဒေသန္တရဥပဒေများကို အချိန်တိုင်းလိုက်နာကြောင်း ဆန့်ကျင် ပြောဆိုခဲ့သည်။ ပြေငြိမ်းမှုသည် Spectranetics မှ မည်သည့် အမှားကိုမျှ ဝန်ခံနေခြင်းမဟုတ်ပါ သို့မဟုတ် မည်သည့်ဥပဒေအား ချိုးဖောက်ထားကြောင်း ညွှန်ပြခြင်းမဟုတ်ပါ။

တရားရုံးသည် တရားလို သို့မဟုတ် တရားခံ မည်သူက အမှု အနိုင်ရကြောင်း ဆုံးဖြတ်ထားခြင်းမရှိပါ။ ဤအမှုကို အစုအဖွဲ့ တရားစွဲဆိုခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်မှ လုပ်ကိုင်ခြင်း အဖြစ် တရားရုံးက ဆုံးဖြတ်ခဲ့ခြင်း မရှိပါ။

အစုအဖွဲ့၏ အထောက်ခံချက်ရယူခြင်း သို့မဟုတ် ရုံးတင် စစ်ဆေးခြင်းအစား၊ ဤတရားစွဲဆိုမှု၏ အချက်အလက်များကို စေ့စေ့စပ်စပ် စုံစမ်းစစ်ဆေး ပြီးနောက်၊ ကြားနေ တတိယပါတီ ဖျန်ဖြေသူနှင့် စေ့စပ်ညှိနှိုင်းမှုအပြီးတွင် နှစ်ဖက်စလုံးမှ အပြစ်မရှိကြောင်း ပြေလည်အောင် ဖြေရှင်းရန် သဘောတူ ခဲ့ကြသည်။ ငွေကြေး အကျိုးခံစားခွင့်များ ပါဝင်သည့် ပြေငြိမ်းမှု စည်းကမ်းချက်များသည် ခိုင်လုံမှုနှင့် အားနည်းချက်များနှင့် အခြားအချက်များကြောင့် တရားမျှတပြီး ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သည်ဟု အစုအဖွဲ့အကြံဉာဏ်နှင့် အစုအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တို့က ယုံကြည် သောကြောင့် အစုအဖွဲ့ တောင်းဆိုချက်များကို ဖြေရှင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အစုအဖွဲ့ထဲတွင် မည်သူရှိသနည်း။

သင်သည် "ပြေငြိမ်းမှုအစုအဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်" ဖြစ်ပါက သင်သည် ပြေလည်မှု၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။ အစုအဖွဲ့တွင် Spectranetics တပ်ဆင်သူများ အဖြစ် သို့မဟုတ် ကယ်လီဖိုးနီးယားရှိ Fremont North သို့မဟုတ် Fremont South စက်ရုံများတွင် April 20, 2014 မှ August 17, 2022 အထိ ကာလအတွင်း မည်သည့် အချိန်တွင်မဆို Spectranetics အတွက် အလုပ်လုပ်ခဲ့သော လက်ရှိနှင့် ယခင် နာရီအလိုက် လစာပေး ဝန်ထမ်းများ အားလုံး ပါဝင်ပါသည်။ ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့မှ ဖယ်ထုတ်ပေးရန် အတွက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ မှန်ကန်သော တောင်းဆိုချက်ကို တင်သွင်းသည့် မည်သည့် အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်မျှ မပါဝင်ပါ။

ပြေငြိမ်းမှု၏ စည်းကမ်းချက်များက ဘာတွေလဲ။

အဆိုပြုထားသော ပြေငြိမ်းမှု အောက်တွင် ၎င်းကို ဆန့်ကျင်သည့် တိုင်ကြားစာများ ကင်းလွတ်ပေးရန်နှင့် တရားလို၏ နောက်ဆုံး တရားစွဲဆိုမှုကို ပြေငြိမ်းပေးရန်အတွက် ပြေငြိမ်းရေး သဘောတူညီချက်မှ ထည့်သွင်း စဉ်းစားထားသော ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များအတွက် ငွေပေးချေမှုအားလုံး၊ တရားလိုအတွက် ဝန်ဆောင်မှု ဆုကြေးငွေ၊ အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၏ ရှေ့နေ စရိတ်နှင့် ကုန်ကျစရိတ်များ၊ PAGA တောင်းဆိုမှုကို ပြေငြိမ်းစေရန်အတွက် ကယ်လီဖိုးနီးယား လုပ်သားနှင့် အလုပ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အေဂျင်စီ ("LWDA") သို့ ငွေပေးချေမှု၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားဘက်မှ လုပ်ခလစာ အခွန်များ နှင့် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲရေး ကုန်ကျစရိတ်များ အတွက် တရားခံသည် \$350,000.00 ("အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏ" ဟုရည်ညွှန်းသည်) ကိုပေးချေပါမည်။ အသားတင် ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏသည် အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၏ ရှေ့နေများ၏ အခကြေးငွေနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များ၊ တရားလိုအတွက် ဝန်ဆောင်မှု ဆုကြေးငွေ၊ PAGA ငွေပေးချေမှုနှင့် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲရေး ကုန်ကျစရိတ်များကို နုတ်ယူပြီးနောက် ကျန်ရှိသော ပမာဏသည် အဖွဲ့မှ ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုထားခြင်း မရှိသော ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များထံ ခွဲဝေပေးမည့် ပမာဏ ဖြစ်ပါသည်။

တရားရုံး၏ ခွင့်ပြုချက်အရ အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏကို အောက်ပါအတိုင်း ခွဲဝေပေးမည်။

- တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုများ- အဖွဲ့မှ ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုထားခြင်း မရှိသော ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်များသည် အောက်တွင် တွက်ချက်ထားသည့် အသားတင် ငွေပေးချေမှု ပမာဏမှ ငွေလက်ခံရရှိရန် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီပါသည်။ အသားတင် ပြေငြိမ်းမှု ပမာဏသည် ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် \$176,333.33 ဖြစ်မည်ဟု ခန့်မှန်းရသည်။ အသားတင် ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏမှ သင်၏ ခန့်မှန်းခြေ တစ်ဦးချင်း ငွေပေးချေမှုကို ပထမစာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

- အစုအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ် ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ဆုကြေးငွေ - တရားလိုသည် တရားစွဲဆိုထားသည့် တောင်းဆိုချက် အားလုံးကို ပယ်ဖျက်ကြောင်း အထွေထွေ ထုတ်ပြန်ခြင်း အတွက် တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် လည်းကောင်း၊ သူမ၏ တရားစွဲဆိုရန် ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုနှင့် စွန့်စားမှုများကို အသိအမှတ်ပြုသည့် အနေဖြင့် လည်းကောင်း \$15,000 ဝန်ဆောင်မှု ဆုကြေးငွေကို တရားရုံးသို့ လျှောက်ထား ပေးအပ် သွားမည် ဖြစ်သည်။ တိုင်ကြားသူ၏ ဝန်ဆောင်မှု ဆုကြေးငွေကို အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ဖြစ်ခြင်း အတွက် သူမရရှိသည့် တစ်ဦးချင်း ငွေပေးချေမှုအပြင် အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏမှ ပေးချေမည်ဖြစ်ပြီး တရားရုံးမှ ပေးအပ်ခြင်းမရှိသည့် မည်သည့် ပမာဏကိုမဆို ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များထံ ခွဲဝေပေးရန်အတွက် အသားတင် ငွေပမာဏသို့ ပြန်ပြောင်းမည်။
- အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ ဆုကြေးငွေ- အစုအဖွဲ့ ကောင်စီသည် တရားရုံး၏ အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏ၏ 33% (\$350,000.00 မှ \$116,666.67) ကို ဤတရားစွဲဆိုမှုနှင့် ပြေငြိမ်းမှုအတွက် ရှေ့နေ စရိတ်အဖြစ် ကုန်ကျစရိတ်များနှင့် အမှန်တကယ် စရိတ်များ (\$15,000.00 ထက်မပိုစေရ) ကြေငြာချက်အတိုင်း တောင်းဆိုရမည်။ ဤပမာဏကို အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏမှ ပေးချေမည်ဖြစ်ပြီး တရားရုံးမှ ပေးအပ်ခြင်းမရှိသည့် မည်သည့် ပမာဏကိုမဆို ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များထံ ခွဲဝေပေးရန်အတွက် အသားတင် ငွေပမာဏသို့ ပြန်ပြောင်းမည်။
- PAGA ငွေပေးချေမှု- အများဆုံး ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏမှ \$10,000 ကို 2004 အလုပ်သမားကျင့်ထုံး သီးသန့်ရှေ့နေများ အထွေထွေအက်ဥပဒေအရ အရေးဆိုများ ဖြေရှင်းပေးခြင်း အတွက် ခွဲဝေပေးပါသည်။ ထိုခွဲဝေမှုမှ 75% (\$7,500) ကို California Labour and Workforce Development Agency သို့ ပေးဆောင်မည်ဖြစ်ပြီး 25 % (\$2,500) ကို ပြေငြိမ်းမှု အသားတင် ငွေပမာဏ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များထံ ခွဲဝေပေးပါမည်။
- ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲရေး - ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲရေး ကုန်ကျစရိတ်မှာ ခန့်မှန်းခြေ \$17,000.00 ဖြစ်ပြီး ဤအသိပေးချက်ကို စာတိုက်မှ ပေးပို့ခြင်းနှင့် စာပို့ စနစ် ခြေရာခံခြင်း၊ အဖွဲ့ဝင် အဖြစ်မှ ဖယ်ထုတ်ပေးရန် တောင်းဆိုမှုများနှင့် ကန့်ကွက်ကြောင်း အသိပေးချက်များကို ခြေရာခံခြင်း၊ ချက်လက်မှတ်များ စာပို့ပေးခြင်းနှင့် အခွန်ပုံစံများ၊ အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များအတွက် စာရွက်စာတမ်းများ၏ ဘာသာစကား ဘာသာပြန်ဆိုခြင်းနှင့် ပါတီများနှင့် တရားရုံးများသို့ အစီရင်ခံခြင်းစသည့် အလုပ်များအတွက် ပေးဆောင်သည်။
- ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များထံသို့ ထုတ်ပေးသည့် ချက်လက်မှတ်များသည် ၎င်းတို့၏ ထုတ်ပေးသည့်နေ့မှ ရက်ပေါင်း 180 သက်တမ်းရှိမည်ဖြစ်ပြီး ညှိနှိုင်းနိုင်သည်။ တစ်ဦးချင်း ငွေပေးချေမှု ချက်လက်မှတ်ကို ရက်ပေါင်း တစ်ရာရှစ်ဆယ် (180) အတွင်း ငွေထုတ်ဖြစ်သည့် ကိစ္စရပ်တွင် ငွေထုတ်ရသေးသော ချက်လက်မှတ်များမှ ငွေများကို ကယ်လီဖိုးနီးယား ပြည်နယ် ထိန်းချုပ်ရေးမှူးထံ ပိုင်ရှင်မှ လာယူခြင်း မရှိသော ငွေသားများအဖြစ် အပ်နှံရန် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် အမည်အောက်တွင် အမည်ဖြင့် တင်သွင်းရမည်။

ပြေငြိမ်းမှု ကနေ ဘာရနိုင်မလဲ။

အကယ်၍ သင်သည် ပြေငြိမ်းမှုမှ ဖယ်ထုတ်ရန် မတောင်းဆိုပါက တရားရုံးက ပြေငြိမ်းမှုကို အတည်ပြု ပြီးနောက် သင့်ဝေစုကို ရရှိမည်။ သင်၏ ခန့်မှန်းဝေစုသည် သင်၏ ခန့်မှန်း တစ်ဦးချင်း ပေးချေမှု ဖြစ်ပြီး ၎င်းကို တွက်ချက်ရန် အသုံးပြုသည့် Spectranetics ၏ မှတ်တမ်းများမှ သင်၏ စုစုပေါင်း အလုပ်ပတ်များကို ဤအသိပေးချက်၏ ပထမစာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ အခွန် အတွက် တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှု များကို ခွဲဝေ သတ်မှတ်ကာ အောက်ပါအတိုင်း သဘောထားရမည်- (က) လုပ်ခလစာ အဖြစ် 20%၊ (ခ) ကုန်ကျစရိတ် ပြန်လည် ရရှိခြင်းအဖြစ် 40%၊ (ဂ) ဒဏ်ငွေနှင့် အတိုးအဖြစ် 40ရာခိုင်နှုန်း။ ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူသည် “လုပ်ခလစာ” ပမာဏ အတွက် W-2 ပုံစံနှင့် ဒဏ်ငွေနှင့် အတိုးအတွက် ခွဲဝေသတ်မှတ်ထားသော ပမာဏများအတွက် IRS Form 1099 ကို ခွဲဝေပေးသူ အားလုံးအတွက် ထုတ်ပေးရန် တာဝန်ရှိမည်။

ကျွန်ုပ်၏ ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏကို မည်သို့ တွက်ချက်သနည်း။

သင်၏ တစ်ဦးချင်း ငွေပေးချေမှုသည် (Spectranetics ၏မှတ်တမ်းများကိုအခြေခံ၍) April 20, 2014 မှ August 17, 2022 ကာလအတွင်း တပ်ဆင်သူ သို့မဟုတ် အလားတူ ရာထူးတွင် အလုပ်လုပ်ခဲ့သော သင်၏စုစုပေါင်း သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသော အလုပ်ပတ်များပေါ်အခြေခံ၍ ပြေငြိမ်းမှု အသားတင် ငွေပမာဏ၏ ဝေစုဖြစ်သည်။ 2014 ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ 17 ရက်၊ 2022 ခုနှစ်အထိ။ သင်၏ သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသော အလုပ်ပတ်များကို ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ အားလုံးအတွက် စုစုပေါင်း သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသော အလုပ်ပတ်များဖြင့် ပိုင်းခြားပေးမည်ဖြစ်ပြီး ရလဒ်အနေဖြင့် သင်၏ ငွေပေးချေမှုအချိုးကို ရရှိမည်။ ထို့နောက် သင်၏ တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုကို ဆုံးဖြတ်ရန် ငွေပေးချေမှုအချိုးကို အသားတင် ပြေငြိမ်းမှု ငွေပမာဏဖြင့် မြှောက်ပေးမည်။

အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသော အလုပ်ပတ်များ အရေအတွက်ကို သင်သဘော မတူဘဲ အငြင်းပွားလိုပါက သင်သည် မှန်ကန်သော အလုပ်ပတ်များ အတွက် စာရွက်စာတမ်း သို့မဟုတ် ရှင်းလင်းချက်ပေးရန် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူထံ တင်ပြခွင့် ရှိလိမ့်မည်။ ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူနှင့် အငြင်းပွားမှု စတင်ရန် သင်၏ အငြင်းပွားမှုသည် (က) စာဖြင့်ရေးသားရမည်၊ (ခ) သင့်အမည်ကို ဖော်ပြရမည်၊ (ဂ) အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသော အလုပ်ပတ်များကို အဘယ်ကြောင့် သဘောမတူကြောင်း ရှင်းပြထားသော စာရိုက် သို့မဟုတ် လက်ရေးဖြင့် ထုတ်ပြန်ချက် ပါရှိရမည်။ ရေးသားထားသော အငြင်းပွားမှုအား "တုံ့ပြန်မှုနောက်ဆုံးရက်"ဖြစ်သည့် November 14, 2022 ထက် နောက်မကျဘဲ အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု ပထမတန်း စာတိုက်မှတစ်ဆင့် လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး စာပို့ရမည် ဖြစ်သည်။ ~~{ကနဦး စာပေးပို့ခြင်း ရက်စွဲမှ 60 ပြက္ခဒိန်ရက်}~~

ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူ

Louangamath v. The Spectranetics Corporation, Inc.

50 Corporate Park,

Irvine, California, 92606

ဖုန်း- 1 (888) 846-0324

ဖက်စ်- (949) 419-3446

အငြင်းပွားမှုရှိပါက ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူသည် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုအား မှန်ကန်မှု ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် ပါတီများနှင့် တိုင်ပင်မည်။ ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူသည် ပြေငြိမ်းမှု သဘောတူညီချက်၏ စည်းကမ်းချက်များအရ တစ်ဦးချင်း ပေးချေမှုများ အတွက် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီမှုနှင့် ပမာဏများကို ဆုံးဖြတ်ရမည်။ ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူ၏ သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့် တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှု ဆိုင်ရာ ပမာဏများတို့သည် စည်းနှောင်မှုရှိရမည်။

ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ အဖြစ် ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုခြင်း ရှိမရှိနှင့် တရားရုံးမှ အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၊ အစုအဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ် နှင့် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူ တို့အား ပေးဆောင်ရန် ခွင့်ပြုပေးသည့် ပမာဏပေါ် မူတည်၍ သင်၏ တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုနှင့် ဤဖောင်တွင် ဖော်ပြထားသော ခန့်မှန်းချေ ပေးချေမှုတို့သည် ကွဲပြားနိုင်ပါသည်။ ပြန်လည် စာပို့ထားသော အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၏ တုံ့ပြန်ရန် နောက်ဆုံးရက်သည် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူမှ ဖြေရှင်းချက် အသိပေးချက်ကို ထပ်မံပေးပို့သည့်နေ့မှ 15 ရက်အထိ သက်တမ်းတိုးမည်။

ဘာမှမလုပ်ရင် ဘာဖြစ်မလဲ။

သင်ဘာမျှမလုပ်ဘဲ တရားရုံးက အပြီးသတ်ကြားနာမှုတွင် ပြေငြိမ်းမှုအား အတည်ပြုပါက သင့်ဘက်မှ နောက်ထပ် ဘာမှ လုပ်ဆောင်စရာ မလိုအပ်ဘဲ သင်၏တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုကို ထုတ်ပေးမည်။

သင်၏ တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုကို လက်ခံရရှိကြောင်း သေချာစေရန် သင်သည် သင်၏အမည်၊ စာတိုက်လိပ်စာ သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်း နံပါတ် ပြောင်းလဲမှု တစ်စုံတစ်ရာ ရှိပါက ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူကို အကြောင်းကြားရပါမည်။ **သင်၏ နောက်ဆုံး မှန်ကန်သည့် အချက်အလက်များကို ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူအား အသိပေးထားရန်မှာ သင်၏တာဝန်ဖြစ်ပြီး သင်၏ တစ်ဦးချင်း ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေမှုကို ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူ၏ ဖိုင်တွဲရှိ သင်၏ နောက်ဆုံးသိထားသော လိပ်စာသို့ ပေးပို့မည်။**

စာမျက်နှာ 1 / 3

မေးခွန်းများ မေးလိုသလား? အခမဲ့ ဖုန်းလိုင်း 1 (888) 846-0324 ကိုဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

ယခု ပြေငြိမ်းမှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် စာရွက်စာတမ်းများကို ကြည့်ရှုရန် - www.Louangamathsettlement.com.

နောက်ဆုံး အတည်ပြုချက် ကြားနာခြင်းသည် မည်သည့်အချိန်တွင်နှင့် မည်သည့်နေရာတွင် ပြုလုပ်မည်နည်း။

တရားရုံးသည် အပြီးသတ်ကြားနာမှုကို February 16, 2023, မွန်းလွဲ 14:00 နာရီတွင် ကျင်းပမည်။ Ronald V. Dellums Federal Building နှင့် United States Courthouse, 1301 Clay Street, Oakland, California 94612 ၏ ဒုတိယထပ်ရှိ တရားရုံး အခန်း 6 တွင် ဖြေရှင်းချက်ကို အတည်ပြုရန် ရှိမရှိ စီရင်ဆုံးဖြတ်မည်။ အစုအဖွဲ့အား ထပ်မံအသိပေးဘဲ ဤရက်စွဲသည် အပြောင်းအလဲ ရှိနိုင်သည်။ ရက်စွဲ ပြောင်းလဲမှု ရှိမရှိ ကြည့်ရှုရန် တရားရုံး၏ ဝက်ဘ်ဆိုက် <https://ecf.cand.uscourts.gov> သို့မဟုတ် တရားရုံး၏ PACER ဆိုက် မှတစ်ဆင့် ပြေငြိမ်းမှု ဝဘ်ဆိုဒ် (www.Louangamathsettlement.com) စစ်ဆေးရန် အကြံပြုထားသည်။ ပြောင်းလဲခဲ့သည်။ တရားရုံးက ပြေငြိမ်းမှုကို အတည်ပြုပြီး ကန့်ကွက်မှု သို့မဟုတ် အယူခံဝင်မှုများ မရှိပါက၊ ပြေငြိမ်းမှု စတင်သည့်နေ့မှ 14 ရက်အတွင်း သင့်ထံသို့ သင့် ပြေငြိမ်းမှု ဝေစုကို စာတိုက်မှ တစ်ဆင့် ပေးပို့ပါမည်။ ပြဿနာများ ပေါ်ပေါက်လာပါက ၎င်းတို့ကို မည်သည့် အချိန်မှ ဖြေရှင်းနိုင်မည်ဆိုတာ မသေချာပါ။ ၎င်းတို့ကို ဖြေရှင်းရန် အချိန်ယူရ တတ်သည်။

အစုအဖွဲ့အား ထပ်မံ အကြောင်းကြားခြင်းမရှိဘဲ နောက်ဆုံး အတည်ပြုချက်ကြားနာသည့် ရက်စွဲသည် အပြောင်းအလဲ ရှိနိုင်ကြောင်း အကြံပြု အပ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များသည် ရက်စွဲနှင့် တည်နေရာကို ပြောင်းလဲမှု ရှိမရှိ ကြည့်ရှုရန် တရားရုံး၏ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ကို စစ်ဆေးရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

ပြေငြိမ်းမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်သည် မည်ကဲ့သို့သော တောင်းဆိုမှုများ စွန့်လွှတ်ရမည်နည်း။

သင်ကိုယ်တိုင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်မှ ဖယ်ထုတ်ပေးရန် မတောင်းဆိုထားပါက သင်သည် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် အဖြစ် ဆက်လက် ရှိနေမည်ဖြစ်ပြီး အောက်ဖော်ပြပါ ထုတ်ပြန်ထားသော တောင်းဆိုမှုများ အပါအဝင် ပြေငြိမ်းမှု၏ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ သက်ရောက်မှု ရှိမည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင်စွန့်လွှတ်ခဲ့သည့် တောင်းဆိုမှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် အခြား တရားစွဲဆိုမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ခြင်း၊ တရားစွဲခြင်း သို့မဟုတ် ဆက်လက် တရားစွဲဆိုခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။ တရားရုံး၏ အမိန့်အားလုံးသည် သင့်အတွက် အကျိုးဝင်ပြီး သင့်အား တရားဝင် စည်းနှောင်မည်ဟု ဆိုလိုပါသည်။

သင်စွန့်လွှတ်ခဲ့သည့် တောင်းဆိုမှုများ

သင်စွန့်လွှတ်ခဲ့သည့် တောင်းဆိုမှုများ ဆိုသည်မှာ တိုင်ကြားမှုတွင် စွပ်စွဲထားရသော သို့မဟုတ် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်စွာ စွပ်စွဲထားရသော အရေးယူမှု၏ အကြောင်းရင်းများနှင့် အချက်အလက် သို့မဟုတ် တရားဥပဒေဆိုင်ရာ သီအိုရီများ အားလုံးကို အောက်ဖော်ပြပါ သက်သာခွင့်များအတွက် တိုင်ကြားချက် အားလုံး အပါအဝင် တိုင်ကြားချက်တွင် ပါရှိသော အချက်အလက်များနှင့် ဥပဒေရေးရာ သီအိုရီများအပေါ် အခြေခံ၍ စွပ်စွဲနိုင်သည်- (က) စိုက်ငွေတောင်းခံမှု ချိုးဖောက်မှုများ (အလုပ်သမား ကျင့်ထုံးဥပဒေ 2802); (ခ) ထမင်းစားချိန် ချိုးဖောက်မှုများ (အလုပ်သမား ကျင့်ထုံး ဥပဒေ 226.7 နှင့် 512၊ လုပ်ခအမိန့် ပုဒ်မ 11)၊ (ဂ) အနားယူချိန် ချိုးဖောက်မှုများ (အလုပ်သမားကျင့်ထုံးဥပဒေ 226.7၊ လုပ်ခအမိန့် 12); (ဃ) ပုံမှန် လစာနှုန်းထားကို စနစ်တကျ တွက်ချက်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်း အပါအဝင် အချိန်ပိုနှင့် ပုံမှန် လုပ်အားခများပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်း (အလုပ်သမား ကျင့်ထုံးဥပဒေ 510၊ 558၊ 1194၊ 1197 နှင့် 1198 အပြင် လုပ်ခအမိန့် ပုဒ်မ 2 နှင့် 3)၊ (င) လုပ်ခလစာ ထုတ်ပြန်ချက် ချိုးဖောက်မှုများ (အလုပ်သမား ကျင့်ထုံးဥပဒေ 226၊ 1174); (စ) တရားမျှတမှုမရှိသော စီးပွားရေး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ (စီးပွားရေးနှင့် လုပ်ငန်းခွင်ဆိုင်ရာ ကုဒ် 17200၊ et seq.); (ဆ) အရပ်ဘက်ပြစ်ဒဏ်များ၊ ပုဂ္ဂလိက ရှေ့နေများ အထွေထွေ အက်ဥပဒေ ပုဒ်မ 2699.3၊ ကယ်လီဖိုးနီးယား အလုပ်သမားဥပဒေ ("PAGA")၊ (ဇ) တရားစွဲဆိုမှုတွင် လျှောက်ထားခဲ့သော လုပ်ခနှင့် နာရီဥပဒေများ အောက်တွင် အခြားတောင်းဆိုမှုများ သို့မဟုတ် ပြစ်ဒဏ်များ ကယ်လီဖိုးနီးယား အလုပ်သမားဥပဒေ၏ ပုဒ်မ 204၊ 226၊ 226.7၊ 510၊ 512၊ 1174၊ 1194၊ 1197၊ 1198၊ နှင့် 2802 နှင့် (i) ကယ်လီဖိုးနီးယား အလုပ်သမားဥပဒေ အောက်ရှိ လုပ်ဆောင်ချက်များတွင် တရားစွဲဆိုထားသော အချက်အလက်များ၊ တိုင်ကြားချက်များတွင် တရားစွဲဆိုထားသော အချက်အလက်များနှင့် သက်ဆိုင်သော အခကြေးငွေ အမိန့်များ နှင့် ကယ်လီဖိုးနီးယား မမျှတသော ယှဉ်ပြိုင်မှုဥပဒေ စသဖြင့် အပါအဝင် ခွင့်ပြုနိုင်သည့် အတိုင်းအတာအထိ ကယ်လီဖိုးနီးယားနှင့် ပြည်ထောင်စု ဥပဒေအရ အရေးယူခြင်းဆိုင်ရာ အကြောင်းရင်းများ အောက်တွင် ပြန်လည်ရရှိနိုင်သော နစ်နာမှု၊ ပြစ်ဒဏ်၊ အတိုးနှင့် အခြားပမာဏများ အားလုံး တို့ပါဝင်သည်။ ထုတ်ဝေမှု ကာလသည် အစုအဖွဲ့ ကန့်သတ်ချက်များ အချိန်ကာလအထိ တိုးရမည်။ တရားစီရင်ခြင်း၏ အကျိုးသက်ရောက်မှုသည် ထုတ်ဝေမှု၏ သက်ရောက်မှုနှင့် အတူတူပင်ဖြစ်လိမ့်မည်။ ထို့အပြင် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များသည်

ကယ်လီဖိုးနီးယား မြို့ပြ ကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ 1542 အရ တောင်းဆိုချက်များအား အကန့်အသတ် အလိုက် လိုက်လျောပေးပြီး သက်ရောက်မှု ရှိမည်- "ယေဘုယျ ထုတ်ပြန်ချက် အချိန်တွင် မြီရှင် သို့မဟုတ် ထုတ်ပြန်သည့် ပါတီသည် မြီရှင် သို့မဟုတ် ကြွေးမြီ စွန့်လွှတ်သူသည် သူ သို့မဟုတ် သူမ အသာရရှိလိမ့်မည်ဟု သိရှိခြင်း သို့မဟုတ် သိသယရှိခြင်း မရှိရပါ။ သိရှိနေပါက သူ သို့မဟုတ် သူမ၏ မြီရှင် သို့မဟုတ် ကင်းလွတ်မှု ပေးသူနှင့် ပြေငြိမ်းမှု အပေါ် သက်ရောက်နိုင်ခြင်း ရှိလိမ့်မည်" ဤတွင်ဖော်ပြထားသော ကန့်သတ်ပုဒ်မ 1542 စွန့်လွှတ်မှုသည် ဤအရေးဆိုမှုများအတွက် အချက်အလက် သို့မဟုတ် ဥပဒေအခြေခံအရ မသက်ဆိုင်ဘဲ သိသည်ဖြစ်စေ၊ မသိသည်ဖြစ်စေ "စွန့်လွှတ်သော တောင်းဆိုမှုများ" ၏ အဓိပ္ပါယ် ဖွင့်ဆိုချက် များအတွင်း ထုတ်ပြန်ထားသည့်ပါတီများနှင့်ပတ်သက်၍ တောင်းဆိုချက်အားလုံးကို လွှတ်ပေးသည်။ သို့သော်လည်း ရှင်းရှင်းလင်းလင်းသိရလျှင် ပုဒ်မ 1542 စွန့်လွှတ်မှု၏ အတိုင်းအတာသည် ထုတ်ပြန်ထားသော တောင်းဆိုမှုများသာဖြစ်သည်။ ကန့်သတ်ပုဒ်မ 1542 စွန့်လွှတ်ခြင်းအား တိုင်ကြားစာတွင်ပါရှိသော အချက်အလက်နှင့် တရားရေးဆိုင်ရာ သီအိုရီများအပေါ်အခြေခံ၍ တိုင်ကြားမှုများ ဖြေရှင်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သေချာပေါက် စိတ်အေးချမ်းသာစွာ အတွက် လိုအပ်သော ကန့်သတ်ပုဒ်မ 1542 ကို အကျဉ်းချုံး ရေးဆွဲထားပါသည်။

စွန့်လွှတ်မှုသည် တရားခံ အတိတ်၊ ပစ္စုပ္ပန်နှင့်/သို့မဟုတ် အနာဂတ်၊ တိုက်ရိုက်နှင့်/သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်သော၊ ဝန်ထမ်းအရာရှိများ၊ ဒါရိုက်တာများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ရှေ့နေများ၊ အာမခံသူများ၊ မိတ်ဖက်များ၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများ၊ အစုရှယ်ယာရှင်များ၊ စီမံခန့်ခွဲသူများ၊ မိခင်ကုမ္ပဏီများ၊ ပါတနာများ၊ လက်အောက်ခံများ၊ လုပ်ငန်းခွဲများ၊ ခွဲဝေမှုများ၊ နောင်တော်များ၊ ဆက်ခံသူများ၊ တာဝန်ပေးမှုများ၊ အကျိုးခံစားခွင့် အစီအစဉ်များနှင့် ဖက်စပ် လုပ်ကိုင်သူများအထိ ချဲ့ထွင် သက်ရောက်မှုရှိမည်။

ပြေငြိမ်းမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း မဖြစ်ချင်ပါက ကျွန်ုပ် ဘာလုပ်ရမည်နည်း။

အကယ်၍ သင်သည် ပြေငြိမ်းမှုတွင် မပါဝင်လိုပါက (ယေဘုယျအားဖြင့် "ဖယ်ထုတ်ခြင်း" ဟုခေါ်သည်) ဖယ်ထုတ်ခြင်းဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲသူထံ အချိန်နှင့်တပြေးညီ ရေးသားထားသော တောင်းဆိုချက်တစ်ခုကို တင်ပြခြင်းဖြင့် သင့်ကိုယ်သင် ဖယ်ထုတ်နိုင်ပါသည်။ ဖယ်ထုတ်ရန် သင်၏ တောင်းဆိုချက်သည် (က) စာဖြင့်ရေးသားရပါမည်။ (ခ) သင့်အမည်ကို ဖော်ပြပါ (ဂ) ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ မှ ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုသည့် စာရိုက် သို့မဟုတ် လက်ရေးဖြင့် အောက်ပါ ကြေငြာချက် ပါဝင်ရမည်- "ကျွန်ုပ်သည် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့မှ ထွက်လိုပြီး *Louangamath v. The Spectranetics Corporation* တွင် မပါဝင်လိုပါ။ ပြေငြိမ်းမှုမှ ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုခြင်းဖြင့် ဤသတိပေးချက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် ပြေငြိမ်းမှုမှ ငွေလက်ခံမည် မဟုတ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။ [ရက်စွဲ၊ လက်မှတ်ရေးထိုးမှု။]"

သင်သည် ဖယ်ထုတ်ခြင်းအတွက် တောင်းဆိုလွှာကို ကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးရမည်ဖြစ်ပြီး သင့်အတွက် တစ်စုံတစ်ဦးမှ ကိုယ်စား လက်မှတ် မထိုးနိုင်သည့်အပြင် အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အခြားမည်သူ့ကိုမျှ ကိုယ်စား ဖယ်ထုတ်ပေးရန် တောင်းဆိုချက်ကိုလည်း တင်သွင်းခွင့် မရှိပါ။ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီဖြစ်စေရန် သင်၏ ဖယ်ထုတ်ခြင်းအတွက် တောင်းဆိုချက်အား November 14, 2022နေ့ထက် နောက်မကျစေဘဲ နောက်မကျဘဲ အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု ပထမတန်း စာတိုက်မှတစ်ဆင့် လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး စာပို့ရမည် ဖြစ်သည်။ [ကနဦး စာပေးပို့ခြင်း ရက်စွဲမှ 60 ပြက္ခဒိန်ရက်]

ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူ

Louangamath v. The Spectranetics Corporation, Inc.
50 Corporate Park,
Irvine, California, 92606
ဖုန်း- 1 (888) 846-0324
ဖက်စ်- (949) 419-3446

အကယ်၍ သင်သည် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဖယ်ထုတ်ပေးရန် တောင်းဆိုလွှာ တစ်စောင်ကို တင်ပြပါက ယင်းစာကို လက်ခံရရှိသည့်အခါတွင် သင်သည် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်တော့မည် မဟုတ်ဘဲ ပြေငြိမ်းမှု၏ မည်သည့်အပိုင်းတွင်မဆို ပါဝင်ခြင်းမှ တားမြစ်ခံရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ပြေငြိမ်းမှုအား ကန့်ကွက်ခွင့်မရှိ၊ ပြေငြိမ်းမှုမှ ငွေကြေး ခံစားခွင့် အပါအဝင် မည်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်မျှ လက်ခံရရှိမည် မဟုတ်ပါ။ သင်ဆန္ဒရှိပါက Spectranetics နှင့်

ပတ်သက်သည့် တောင်းဆိုချက်မှန်သမျှကို သင့်ကိုယ်ပိုင်စရိတ်ဖြင့် လိုက်လျှောက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ဖယ်ထုတ်ပေးရန် မှန်ကန်ပြီး အချိန်မီရေးထားသော တောင်းဆိုချက်တစ်ခုကို မတင်ပြပါ သင်သည် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့တွင် ပါဝင်မည်ဖြစ်ပြီး၊ သင်ကန့်ကွက်သည် ဖြစ်စေ၊ မကန့်ကွက်သည်ဖြစ်စေ ပြေငြိမ်းမှု (အထက်တွင်ဖော်ပြထားသော စွန့်လွှတ်သော တောင်းဆိုချက်များ အပါအဝင်) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် အကျုံးဝင် သက်ရောက်မှု ရှိမည် ဖြစ်သည်။ ပြန်လည် စာပို့ထားသော အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၏ တုံ့ပြန်ရန် နောက်ဆုံးရက်သည် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူမှ ဖြေရှင်းချက် အသိပေးချက်ကို ထပ်မံပေးပို့သည့်နေ့မှ 15 ရက်အထိ သက်တမ်းတိုးမည်။

ပြေငြိမ်းမှု စည်းမျဉ်းများ တစ်ခုခုကို ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ဘာလုပ်ရမည်နည်း။

ပြေငြိမ်းမှုမှ ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုထားသည့် မည်သည့် ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်မဆို ရှေ့နေ၏ အခကြေးငွေနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၏ အဆိုကို ကန့်ကွက်ခြင်း အပါအဝင် ပြေငြိမ်းမှုကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ရှေ့နေများ၏ အခကြေးငွေနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များ အတွက် အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၏ အဆိုပြုချက်ကို တင်သွင်းမည်ဖြစ်ပြီး October 5, 2022 [ကန့်ကွက်ရန် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်မတိုင်မီ ရက်ပေါင်း လေးဆယ် (40) ရက်]ထက် နောက်မကျစေဘဲ ပြန်လည်သုံးသပ် နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းသည် ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုခြင်းနှင့် မတူကြောင်း သတိပြုပါ။ ကန့်ကွက်လွှာ တင်သွင်းခြင်းသည် သင့်ကို ပြေငြိမ်းမှု အစုအဖွဲ့မှ ဖယ်ထုတ်မည်မဟုတ်ပါ။ **အကယ်၍ သင်၏ ကန့်ကွက်မှုကို တရားသူကြီးမှ ငြင်းပယ်ပါက သင်သည် ပြေငြိမ်းမှုတွင် ဆက်လက် ပါဝင်ရာ ရောက်ပါသည်။**

ကန့်ကွက်လွှာ တင်သွင်းခြင်းဖြင့် အတည်ပြုချက်ကို ငြင်းဆိုရန် တရားရုံးကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ မတူညီသော ပြေငြိမ်းမှု ပေးရန် တရားရုံးကို သင်တောင်းဆို၍ မရပါ။ တရားရုံးသည် ဆုံးဖြတ်ချက်ကို အတည်ပြုခြင်း သို့မဟုတ် ပယ်ချခြင်းသာ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ တရားရုံးက ခွင့်ပြုချက်ကို ငြင်းဆိုပါက ပြေငြိမ်းမှု ငွေပေးချေခြင်း ထုတ်ဝေပေးမည် မဟုတ်ဘဲ တရားစွဲခြင်းကို ဆက်လက် လုပ်ဆောင်မည်။ အဲဒီလိုဖြစ်စေလိုပါက သင့်အနေဖြင့် ကန့်ကွက်ရမည်။

အဆိုပြုထားသော ပြေငြိမ်းမှုအား ကန့်ကွက်မှုတိုင်းသည် စာဖြင့်ရေးသားရမည်။ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ စာဖြင့် ကန့်ကွက်လွှာ တင်သွင်းပါက နောက်ဆုံး အတည်ပြုချက် ကြားနာခြင်းတွင် လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်ပိုင် ရှေ့နေမှတစ်ဆင့် ထိုစာကို လာရောက် ပြသရန် မလိုအပ်ပါ။ သင့်ကိုယ်ပိုင်ရှေ့နေဖြင့် တရားရုံးချိန်း တက်ရောက်ပါက ထိုရှေ့နေစရိတ်ကို ပေးဆောင်ရန် သင့်တွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ စာဖြင့် ကန့်ကွက်စာနှင့် ထောက်ခံစာများ အားလုံးသည် (က) အမှုအမည်နှင့် နံပါတ်ကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း ဖော်ပြရပါမည် - Louangamath v. The Spectranetics Corporation၊ Case Number 4:18-cv-03634-JST), (ခ) ၎င်းတို့အား အစုအဖွဲ့ လှုပ်ရှားမှု စာရေး၊ Ronald V. Dellums Federal Building နှင့် United States Courthouse, Courtroom 6, 2nd Floor, 1301 Clay Street, Oakland, California 94612 သို့ စာပို့ခြင်းဖြင့်ဖြစ်စေ တရားရုံးသို့ တင်သွင်းခြင်း သို့မဟုတ် ကယ်လီဖိုးနီးယားမြောက်ပိုင်းခရိုင်အတွက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ခရိုင်တရားရုံး၏ မည်သည့် နေရာတွင် မဆို လူကိုယ်တိုင် တင်ပြခြင်းဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ (ဂ) "တုံ့ပြန်ရန် နောက်ဆုံးနေ့" November 14, 2022 [ကနဦးစာပို့ပြီးနောက် ပြက္ခဒိန်ရက်ပေါင်း 60] မတိုင်မီ နေ့စွဲဖြင့် စာတိုက်အမှတ်အသား ပါရှိရမည်။ သင်၏ကန့်ကွက်မှုသည် သင့်အား အမည် ရှင်းလင်းစွာ ပါဝင် သင့်သည်၊ သင်၏ကန့်ကွက်မှုအတွက် အကြောင်းအရင်းကိုဖော်ပြပါ။ ကန့်ကွက်မှုသည် မည်သူ့ အပေါ် သက်ဆိုင်ကြောင်း ဖော်ပြပါ။ ဆိုလိုသည်မှာ၊ ကန့်ကွက်မှုသည် သင့်အတွက်သာ သက်ဆိုင်ခြင်း၊ အစုအဖွဲ့၏ သီးခြားအုပ်စုခွဲ တစ်ခုအတွက် သို့မဟုတ် အစုအဖွဲ့၏ တစ်ခုလုံးနှင့် သက်ဆိုင်ကြောင်း သတ်မှတ် ဖော်ပြပေးပါ။ ပြန်လည် စာပို့ထားသော အစုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်၏ တုံ့ပြန်ရန် နောက်ဆုံးရက်သည် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲသူမှ ဖြေရှင်းချက် အသိပေးချက်ကို ထပ်မံပေးပို့သည့်နေ့မှ 15 ရက်အထိ သက်တမ်းတိုးမည်။

စာဖြင့်ကန့်ကွက်တင်ပြပါက February 16, 2023, မွန်းလွဲ 14:00 တွင် သတ်မှတ်ထားသည့် နောက်ဆုံးအတည်ပြုချက်ကြားနာပွဲတွင်လည်း သင်လာရောက် နိုင်ပါသည်။ Ronald V. Dellums Federal Building နှင့် United States Courthouse, 1301 Clay Street, Oakland, California 94612 ၏ ဒုတိယထပ်ရှိ Courtroom 6 တွင် သင်၏ ကန့်ကွက်ချက်များကို တရားရုံးနှင့် ပါတီများနှင့် ဆွေးနွေးပါ။ နောက်ဆုံး အတည်ပြုချက် ကြားနာမှုကို နောက်ထပ် သတိပေးချက်မရှိဘဲ နောက်ထပ် ရက်စွဲတစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲမှု ရှိနိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်ကြောင်း အကြောင်းကြားစာ တင်သွင်းရန် သို့မဟုတ် နောက်ဆုံးအတည်ပြုချက် ကြားနာခြင်းတွင် သင့်အား ကိုယ်စားပြု တင်ပြရန် သင့်ကိုယ်ပိုင် စရိတ်ဖြင့် သင့်ကိုယ်ပိုင်ရှေ့နေကို ငှားခွင့်ရှိပါသည်။

အကယ်၍ တရားရုံးက ကန့်ကွက်မှုများရှိသော်လည်း ပြေငြိမ်းမှုကို အတည်ပြုပြီး အကယ်၍ သင်သည် ပြေငြိမ်းမှုမှ ဖယ်ထုတ်ရန် မတောင်းဆိုပါက သင်သည် သင်၏ တစ်ဦးချင်း ငွေပေးချေမှုကို လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ပြီး ပြေငြိမ်းမှု၏ သတ်မှတ်ချက်များ (အထက်တွင် ဖော်ပြထားသော စွန့်လွှတ်ထားသော တောင်းဆိုမှုများ အပါအဝင်) နှင့် သက်ဆိုင် စည်းနှောင်မည်။

သင်ကန့်ကွက်ခြင်း နှင့် ဖယ်ထုတ်ခြင်း နှစ်မျိုးလုံး ပြုလုပ်၍မရပါ။ အကယ်၍ သင်သည် ဖယ်ထုတ်ခြင်း တောင်းဆိုချက်နှင့် ကန့်ကွက်ကြောင်း အသိပေးချက် နှစ်ခုလုံးကို တင်ပြပါက ကန့်ကွက်ကြောင်း အသိပေးချက်သည် တရားဝင်မည်ဖြစ်ပြီး ဖယ်ထုတ်ရန် တောင်းဆိုမှုသည် အကျိုးမဝင်ပါ။

နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ရရှိနိုင်မည်နည်း။

ဤသတိပေးချက်သည် အဆိုပြုထားသော ပြေငြိမ်းမှုနှင့် ၎င်း၏ စည်းကမ်းချက်များကိုသာ အကျဉ်းချုပ် ဖော်ပြထားသည်။ ရှေ့နေများ၏ အခကြေးငွေများအတွက် အစုအဖွဲ့ ကောင်စီ၏ အဆိုပြုချက် အပါအဝင် ညှိနှိုင်းမှု၏ တိကျသော စည်းကမ်း သတ်မှတ်ချက်များ (October 5, 2022 ကန့်ကွက်ရန် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်မတိုင်မီ ရက်ပေါင်း လေးဆယ် (40) ရက်အတွက် နောက်မကျစေဘဲ ပြန်လည်သုံးသပ် နိုင်ပါသည်။) အစုအဖွဲ့ ကောင်စီကို အောက်ပါလိပ်စာ သို့မဟုတ် ဖုန်းနံပါတ်သို့ ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့်၊ www.Louangamathsettlement.com တွင် အွန်လိုင်းတွင် စစ်ဆေးခြင်း၊ တရားရုံး၏ အများပြည်သူ သုံးခွင့်ဆိုင်ရာ အီလက်ထရွန်းနစ် မှတ်တမ်း (PACER) စနစ်မှတစ်ဆင့် အခကြေးငွေဖြင့် တရားရုံး စာရွက်စာတမ်းများကို <https://ecf.cand.uscourts.gov> တွင် စစ်ဆေးခြင်း သို့မဟုတ် တရားရုံးပိတ်ရက်များ မပါဝင်ဘဲ တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိ နံနက် 9:00 a.m မှ ညနေ 4:00 p.m အတွင်း Ronald V. Dellums Federal Building နှင့် United States Courthouse၊ 1301 Clay Street၊ Oakland၊ California 94612၊ 94612 ရှိ တရားရုံးစာရေးရုံးသို့ သွားရောက်ခြင်းဖြင့် စစ်ဆေးနိုင်သည်။

ဤအမှုကို သို့မဟုတ် ပြေငြိမ်းမှုနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ထပ် မေးခွန်းများရှိပါက အစုအဖွဲ့ ကောင်စီကို အောက်တွင် ဖော်ပြထားသော ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များတွင် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

David G. Spivak
The Spivak Law Firm
8605 Santa Monica Blvd.
PMB 42554
West Hollywood, CA 90069
တယ်လီဖုန်း- (213) 725-9094
မိတ္တူ (213) 634-2485

အစုအဖွဲ့ ကောင်စီကို ဆက်သွယ်ခြင်းအပြင် သင်သည် 1 (888) 846-0324 တွင် ပြေငြိမ်းမှု စီမံခန့်ခွဲမှုကို အခမဲ့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ www.Louangamathsettlement.com ဝဘ်ဆိုက်သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုခြင်းဖြင့် ဤအမှုကိုစွဲရပ်နှင့် ပြေငြိမ်းမှုဆိုင်ရာ နောက်ဆုံး သတင်းများကိုလည်း စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ဤပြေငြိမ်းမှု သို့မဟုတ် တောင်းဆိုမှု လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ စုံစမ်းမေးမြန်းရန် တရားရုံး သို့မဟုတ် တရားရုံး စာရေးရုံးသို့ ဖုန်းမဆက်ပါနှင့်။